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Pan

Waldemar Stupałkowski
Bnrmłstrz Sępólna Krajeńskiego

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o sarnorządzie grninnym

(t.j.Dz.U. z 2024 r. poz. 609 ze zm. ) przekazuję zapytanie złoźone podczas obrad sesji

Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 28 sierpnia 2024 r. przez radnego Rady

Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim Pana Roberta Czerechowskiego dotyczące, czy Urząd

Miejski ma w planach umiejscowienie nowych, nowoczesnych ,,witaczy" przy

obwodnicy i ma calą strategię, która zwróci uwagę na walory Gminy Sępólno

Krajeńskie. PRZęWO!l[rZACYP-? - 'nyl ku'ń9q
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Robert Czerechowski

Radny Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim
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Szanowny Pan
mgr inż. Waldemar Stupałkowski

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego

ZAPYTANIE

Szanowny Panie Burmistrzu.

Mając nadzieję na wybudowanie obwodnicy Sępólna Krajeńskiego, a zarazem obawiając się,
że zmniejszy ona liczbę odwiedzających i zniweluje zainteresowanie miastem wśród turystów,
zwracam się z prośbą o odpowiedź na pytanie, czy Urząd Miejski ma w planach umiejscowienie
nowych, nowoczesnych ,,witaczy" przy obwodnicy lub/i Urząd ma całą strategię, która zwróci uwagę
na walory Gminy Sępólno Krajeńskie.

Z wyrazami szacunku.
Robert Czerechowski
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